
Bestyrelsesmøde 14. maj 2013, referent Karin Laurberg Jensen  

Bestyrelsesmøde Tritonparken d. 14.05. 2013, kl. 19.00 hos Preben  

Deltagere: Erik, Simon, Søren, Preben og Karin (referent) 

Bestyrelsen består af: 

Formand    Erik Lund Mikkelsen, hus nr. 42 

Næstformand/sekretær  Karin Laurberg Jensen, hus nr. 21 

Kasserer    Simon Holm, hus nr. 61 

Bestyrelsesmedlem   Søren Nielsen, hus nr. 16 

Bestyrelsesmedlem   Preben Skov, hus nr. 29 

 Opgavefordeling i bestyrelsen 

 Gadelys – Erik (formand) 

Kontaktperson til snerydning – Preben 

Kontaktperson til gartner – Søren 

Kontaktperson for henvendelser – Bestyrelsen 

Sekretær – Karin 

Velkomstfolder – Simon 

Kasserer – Simon 

Nøgler til opsalgstavle og skur Karin og Erik 

Dagsorden: 

 Opfølgning fra arbejdsdag/sidste møde 

Arbejdsdagen gik godt, der var ca. 40 deltagere incl. børn. Legepladsen blev ryddet og er nu klar til 

etablering af nyt inventar. Bede og P-plads blev luget og fejet. Den efterfølgende fællesspisning på 

grill-pladsen var rigtig hyggelig. Der blev grillet kylling og diverse pølser, og salat og brød som 

tilbehør. 

 

 Fliser 

Preben har talt med en ”flisemand”, som senere skulle kontakte os. Det har han imidlertid ikke gjort, 

så Preben retter henvendelse til en anden inden for de næste 2 – 3 uger. Der er flisearealer, der skal 

lægges om og fliser, der skal udskiftes. 

 

 Kloak 

TV-inspektion af kloakken ved flaskecontaineren er nødvendig for at få en pris på en reparation. 
Inspektion vil blive bestilt og efterfølgende vil vi drøfte evt. udbedring af skade i forhold til pris. Vi 
skal også finde ud af, om det er os selv eller kommunen, som skal betale regningen. 
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 Asfalt 

Fremtidig asfaltarbejde blev drøftet. Problemet er ikke så stort endnu, så vi ’trækker’ den lige lidt, 

men er obs på det. Simon prøver at finde de tidligere prisoverslag vedr. asfaltarbejdet, og kigger dem 

igennem. Søren henter priser hjem fra ca. tre asfaltfirmaer. 

 

 Eventuelt 

Forslag om at lave en husstandsomdelt folder ”Nyt fra bestyrelsen” 

Kørsel på flisearealerne mellem husene blev diskuteret. 

 

 Næste møde. 

Tirsdag den 20. august kl. 20.00 hos Erik, nr. 42 

 

 

 

 

 


